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Comarcas Martes, 12 de noviembre de 1985 

Es reuní la 
permanent de la 
CTCB 

Divenders passat es va 
reunir per primera vegada la 
comissió permanent de la 
mancomunicat Comunitat 
Turística de la Costa Brava 
des de la seva constitució. En 
aquesta primera reunió es va 
acordar recaptar la quota 
que havia estat assignada a 
cada .^'municipi peí pressu-
post de la Mancomunitat 
corresponent a áquest any. 

També es nomenaren els 
representants de la comissió 
permanent, que en nom déla 
Mancomunitat aniran a les 
Fires de Brussel.les, Travel 
Fair, i World Travel Market 
de Londres. 

Finalment es va acordar 
convocar la primera reunió 
de la comissió gestora per 
divendres 1 5 de novembre, 
per tal de presentar el pro
grama d'actuació de la Man
comunitat, així com també la 
formació de les cornissions 
de treball. 

Afecta els ajuntaments del consorci i Sant Feliu 

A punt rúltima fase de remissari 
de la depuradora de Valí d'Aro 

La Direcció General d'Obres Hidráuliques comunica al 
pie municipal de Platja d'Aro, que es reuní ahir, la planificació 
de la darrera fase de l'emissari submarí de la depuradora de 
Valí d'Aro. Les despeses pugen a un total de cent cinquanta- . 
yuit milions, un 65% de les quals anirá a carree del MOPU i la 
resta deis ajuntaments de la Valí d'Aro i Sant Feliu de Guíxols. 
En un ordre d'inversions de menys importancia, Platja d'Aro 
destinará a servéis unsterrenysde l'anomenada Finca de Can 
Bas,qué s'adquiriran percinquanta-vuit milions de pessetes. 

JOSEPHUS 
Clnquanta-dosminuts va durar 

el pie muriicipal d'ahir dilluns a 
Platja d'Aro que presidí el regidor 

\Emili Riera per abséncia de l'alcal-
de, Ramir Pons, el qual está actual-
ment de vacances. Per aquest 
motiu queda sobre la taula l'apro-
vació de l'acta de la sessió anterior i 
es passá tot seguit ais comunicáis i 
resolucions d'interés. Ségons una 
notificació de la Direcció General 
d'Obres d'Hidráuliques ja és a punt 

la planificació de la darr'era fase de 
l'emissari submarí que ha de Hen
ear al mar les aigües tractades per 
la depuradora de la Valí d'Aro i que, 
actualment, aboquen en el Ridaura 
amb les consegüents protestes de 
tothom. Es féu pública la notifica
d o de les despeses, les quals 
pugen a un total de 1 58 milions de 
pessetes, de les quals el 65 per cent 
serán pagades peí MOPU i el 35 
per cent el Consorci d'ajuntaments 
de la Valí d'Aro i el de Sant Feliu 

El fin de semana en la capital del Estado, con presencia de 
Gutiérrez Mellado 

El Orfeó Olotí y el Cercle Cátala 
de Madrid, hermanados 

M.M. 
Durante el pasado fin de sema

na se ha celebrado en Madrid el 
hermanamiento entre las entida
des Cercle Cátala de Madrid y el Or
feó Popular Olotí dé la capital de la 
Garrotxa. 

Un nutrido grupo de miembros 
de la entidad olotense encabeza
dos por su presidente, Joaquim de 
Trincheria, se trasladaron con tal 
efecto a la capital del Estado. El 
acto de hermanamiento se celebró 
en el marco de una cena típica olo
tense en los salones del Cercle 
Cátala y el menú estaba compues
to por «patatas brecha», «carn de 
perol» i «botifarra amb seques» 
todo ello regado por vinos de la de
nominación Empordá-Costa Bra
va. Los postres eran asimismo pro
ductos típicos de la ciudad. 

Al acto asistieron entre otros el 
ex vicepresidente del Gobierno, 
teniente general Manuel Gutiérrez 
Mellado, buen amigo de la Garrot
xa y en general de nuestras comar
cas quien asistió acompañado de 
su esposa y que en un breve parla
mento dijo que «durante esta 
magnífica cena hemos comproba
do la calidad de la gastronomía de 
la Garrotxa, de su cultura, de su 
arte, de sus gentes y de su paisaje, 
pero nos hemos olvidado de lo 
mejor de la Garrotxa: sus gentes». 

Asimismo se hallaban en elacto el 
, senador Ramón Sala, de Castellfo-
llit de la Roca, portavoz del grupo 
parlamentario Catalunya al Senat, 
el presidente del Cercle Cátala, 
Joan Coll, del Ateneo de Madrid, el 
del Orfeó Popular Olotí, Joaquim 
de Trincheria, el senador ilerdense 
Manuel FerrerProfitósy el vicepre
sidente del Cercle, señor Bosch. 

Presencia de Olot en Madrid 

A los postres del acto se produ

jeron diversos parlamentos e inter-
cambiosdeobsequios. El presiden
te del Cercle Cátala, señor Coll, hizo 
hincapié en que ésta era la casa de 
Catalunya en Madrid y que ello se 
demostraba de muchas formas, 
desde numerosos gruposde chicos 
de nuestras comarcas catalanas 
que hacen la «mili» en Madrid y que 
aquí encuentran un lugar para 
cambiarse de ropa, por ejemplo, 
hasta la celebración animada pero 
con nostalgia de lasgrandesfiestas 
catalanas, como se hizo reciente
mente con la celebración de Sant 
Narcís. 

Ramón Sala i Canadell, senador 
que es de la comarca, se refirió a la 
labor parlamentaria en Madrid y a 
la faceta cultural y artística de la 
Garrotxa haciendo entrega al círcu
lo de diversos libros sobre el arte 
románico, mientras que su -com
pañero de grupo parlamentario, 
Manuel Ferrer, hacia entrega del 
libro de honor del Senado. Tras el 
intercambio de pergaminos que 
acreditarán tanto en Olot como en 
Madrid el hermanamiento de 
ambas entidades y que se reafir
mará con una próxima visita de 
diversos socios y miembros del cír
culo a Olot tuvo lugar la entrega de 
insignias de plata del círculo a las 
personalidades asistentes. El pre
sidente del Orfeó Popular Olotí, 
Joaquim de Trincheria, explicó a 
losasistentes el conjunto de activi
dades de la entidad que preside y, 
leyendo un texto preparado al efec
to por el cronista oficial de la ciu
dad, dio lectura a los nombres de 
olotenses ilustres que han llegado 
a Madrid en los últimos tres o cua
tro siglos. 

Por una indisposición no pudo 
asistir al acto la persona que ha 
sido el verdadero-organizador del 
acto y el alma de este hermana
miento entre la entidad madrileña y 
la olotense. Se trata de Martí Bas-

sols, natural de Olot y que reside 
desde hace muchos años en 
Madrid, puesto que es letrado de 
las Cortes. Como es lógico, la 
mayoría de olotenses que viven en 
Madrid asistieron al acto que se 
cerró con las canciones que impro
visadamente dedicó a los asisten
tes el tenor olotense Pey. 

Exposición del pintor 
Planapuig 

Coincidiendo con el acto de her
manamiento tuvo lugar la inaugu
ración de una exposición en la sala 
de arte del Cercle Cátala a cargo del 
pintor olotense Planapuig y que ha 
desarrollado la mayor parte de su 
actividad en la capital de la Garrot
xa. De las actividades poéticas de 
Planapuig también pudimos tener 
constancia durante el acto de her
manamiento cuando recibí unos 
bellos versos sobre la sardana. 

Planapuig ha expuesto en 
Madrid con gran éxito de público, si 
nos atenemos a lo que ha sucedido 
en estos primeros días. No se trata 
de un pintor paisajista, c o m o -
muchos de la comarca, sino más 
bien costumbrista. El jefe de su 
obra es precisamente el hombre. 

Ahora, cuando está en su plena 
madurez, llega el momento de 
exponer su obra en la capital del 
Estado, algo que según nos con
fesó venía proyectando desde 
hacía tiempo, después de más 
recientes estancias en París y Bar
celona. \ 

Durante el acto de inauguración 
de la exposición tuvo lugar una de
gustación de embutidos de la 
comarca de Olot con «pa amb 
tomáquet». Hay que decir que tan
to los embutidos como el pan fue
ron traídos ex profeso desde la Ga
rrotxa. 

inciós. 

Igualment, es féu pública la li
quidado de comptes del párking 
municipal, de la plaga d'Europa 
que, durant aquest passat estiu, ha 
estat arrendat a MIFAS! Segons 
l'actá, s'han recaptát exactament 
13.676:500 pessetes de lesquals, 
descomptades les despeses i sala-
ris, hanquedatnetes8.308,478de 
benefici, que s'han de repartir entre 
l'Ajuntament i l'esmentada asso-
ciació de minusválids, pertocant a 
cada un d'ells la quantitat de 
4.154.239 ptes. 

Aprovació d'estudis de detall 
urbans 

Foren aprovats ahir diversos 
estudis de detall, amb l'abséncia en 
el primer d'ells del regidor Josep 
Gibert per ser-ne part interessada. 
Van ser aprovats els del sector Juli 
Garreta-Ctra. Santa Cristina-Rec 
de les Sorres, així com el de la urba-
nització Corrous i el de la part oest 
de la. zona de Sant Pol. S'aprová 
també l'adquisició d'una peca de 
terreny de l'anomenada finca de 
Can Bas, per destinar-los a servéis, 
per la quantitat de mes de cin-
quanta-vuit milions de pessetes, 
amb la signatura de documents 
davant de notari per l'Ajuntament i 
la propietaria deis esmentats terre-
nys. 

L'edifici de la Creu Roja, 
sobre la taula 

En l ' apa r ta t d ' a s s u m p t e s 
urgents, queda damunt la taula el 
tema del nou edifici de la Creu Roja 

a Castell d'Aro, el qual, segons 
sembla, será inaugurat diumenge 
que ve, vuit de desembre, festa 
patronal de l'entitat benéfica inter
nacional. 

. . L'Ajuntarrientestádispo-
,sat a donar-ne l'úsdefruit, pero no 
la prppietat deis locáis. No obstant 
aixó, el regidor Boix opina que «l'A
juntament hi hauria de teñir alguns 
avantatges per usar en determlna-
des ocaslons una part deis locáis de 
l'edifici I proposo que s'afegeixei al 
contráete una cláusula per la qual 
es clarifiqui tot aixó, així com que 
l'Ajuntament-també tindrá dret a 
instal.lar^hi un consultor! medie 
sempre que ho consideri conve-
nient». 

. El regidor Josep Gibert va res-
pondre que «gairebé hi estic d'a-
cord, pero tot aixó se sobreentén. 

Hem d'agrair a la Creu Roja la 
quantitat de servéis que ha prestat 
a Platja d'Aro i a la seva zona d'in-
fluéncia des de. sempre i és molt 
important la seva feina de cares al 
turisme, així com al desenvolupa-
ment sanitari de les nostres roda-
lies». 

Intervinguéfinalment Emili Rie
ra, alcalde accidental, per manifes
tar que «nó cree que hi hagi cap 
problema. 

Malgrat tot, es tindrá en 
compte revisar els document de 
cessió i del contráete^ pero tot ha de 
quedar sobre la taula tal com pro
posa el regidor Boix per ser tractat 
en un proper pie». 

Organitzada per rAssociació de 
botiguers 

Riudarenes va celebrar la 

IV Matanca del porc 

Organitzada per l'Associació 
de botiguers, Riudarenes va 
celebrardiumenge la IV Matan
ca del porc que tradicionalment 
s'escau per la diada de sant 
Martí. 

Després de la missa es va 
portar el porc a la plaga de 
l'església parroquial perqué la 
gent intentes endevinar quant 
pesava. Ningú no ho va encentar 

de pie. El porc pesava noranta-
vuit quilos i, un cop cuit i acom-
panyat amb mongetes i vi, es va 
repartir entre els dos-cents qua-
ranta assitents. La Familia Pica-

. rol va teñir cura de l'animació 
amb un recital d'havaneres i 
caneó popular i a la tarda amb 
un festival infantil per a la mai-
nada. 

(Foto RICARD CAMÓ). 
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